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§ 4 
Medborgarförslag om förskolan Fjällklockans innergård  
ÖST 2020/671 
 

Beslut  
Östermalms stadsdelsnämnd godkänner förvaltningens 
tjänsteutlåtande som svar på medborgarförslaget. 
 

Sammanfattning av ärendet  
Föräldrar till barn på förskolan Fjällklockan har tillsammans 
författat ett medborgarförslag till Östermalms stadsdelsnämnd. I 
medborgarförslaget lyfts problematiken med att förskolas innergård 
till följd av slitage i huvudsak består av jord och grus. Någon form 
av konstmaterial förespråkas i skrivelsen. Stockholms stad och 
Norra Djurgårdsstaden har höga krav kring hållbarhet och miljö. 
Stadens styrdokument föreskriver att användningen av 
konstmaterial av gummi och plast är tillåtna men ska minimeras. I 
de fall som konstmaterial är motiverat ska krav bland annat ställas 
på materialets egenskaper och kemiskt innehåll. Förvaltningen är 
medvetna om den problembild som finns på Fjällklockans innergård 
och har under åren vidtagit åtgärder. Under hösten har en utredning 
påbörjats av innergårdens ytbeläggning. Ett första förslag väntas 
under november månad. 
 

Beslutsgång 

Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag. 
 
Handlingar i ärendet 
 ÖST 2020/671-4 Svar på medborgarförslag: Fjällklockans 

innergård 
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